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Verslag Bestuursorgaan 12/01/2022 

 

Locatie: Online via Teams 

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Raf Baudewijn, Giannoula 

Tsakitzidis, Tom Lovink, Erwin Dirkx, Jan Stryckers, Peter Claes 

Afwezig:  

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Philip Hendrix, Kristof Briers, Luc Tack 

 

1. Opening door de voorzitter 

De Voorzitter heet iedereen welkom en wenst iedereen een goede gezondheid en het beste voor 

2022. Hij wil de Red Wolves feliciteren met hun goede prestatie tegen Turkije en, ondanks de 

iets mindere sportieve resultaten, de organisatie van het 4-landentornooi van de Young Red 

Wolves in Lokeren.  

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

Beslissingen Dagelijks Bestuur  

Op 18 december heeft Dries nav een verzoek van de GES-Cel het Dagelijks Bestuur 

samengeroepen. Zij hadden een advies gegeven met betrekking tot de aangekondigde 

maatregelen van de regering met betrekking tot de Corona-crisis. Het dagelijks bestuur heeft 

beslist om niet het volledige advies op te volgen, maar wel om de clubs extra te sensibiliseren 

tot het nemen van alle mogelijke preventieve maatregelen bij het organiseren van activiteiten. 

 

3. Beheer SG 

 

- Rondetafelgesprekken 

Dries geeft een toelichting rond een aantal bevindingen nav het eindverslag van de 

Rondetafelgesprekken die zijn doorgegaan eind vorig jaar en de bevraging die gedaan is 

bij de clubs die niet aanwezig waren op de Rondetafelgesprekken. 

Het is moeilijk om uit de gesprekken of het eindverslag conclusies te trekken. De 

bestuurders bevestigen wel dat deze manier van werken opportuun is mits: 

• Actiepunten voorvloeien uit de gesprekken 

• Er duidelijk gecommuniceerd wordt aan de clubs welke de actiepunten zijn 

• Alle clubs aan het woord kunnen komen tijdens de gesprekken 

Dries bekijkt op welke manier we kunnen duidelijk maken. Eventueel kan er op het einde 

van het eindverslag een overzicht toegevoegd worden van de acties die zijn ondernomen. 

 

- Corona 

Gezien de nieuwe teststrategie sinds 10/01/2022 moet er een update komen van het 

KBHB-protocol. Dries is hiervoor in overleg met Benoit. Zodra het protocol af is, wordt 

er gecommuniceerd aan de clubs. 
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Op KBHB-niveau werken VHV en LFH aan een voorstel om eventuele problemen in de 

competitie te voorzien, maar ook op VHV-niveau moet er duidelijkheid komen hoe we 

de jeugdcompetities gaan beheren. In overleg met de Regio’s moet onderzocht worden 

of het haalbaar is om tegen de start van de VHV-competities een rangschikking te 

bepalen.  

 

- Statuut verenigingswerk 

De eerste info over het nieuwe statuut verenigingswerk is terug te vinden op 

(https://www.verenigingswerk.be/nl/documenten/pdf/nieuwe-regeling.pdf). Deze 

regeling is echter nog niet goedgekeurd. We kunnen mensen met terugwerkende kracht 

inzetten via dit systeem in januari. Gezien de onzekerheid hebben we niet gewacht en 

alle scheidsrechters voorlopig al een vrijwilligerscontract laten tekenen.  

 

- Werking Regio’s 

Dries geeft een toelichting rond de vernieuwde werking van de financiering van de 

Regio’s. De Regio’s hebben vanaf 1 januari geen eigen bankrekening meer en kunnen op 

een eenvoudige manier hun onkosten indienen. Er worden binnen het budget van de VHV 

middelen vrijgemaakt voor de basiswerking van de regio’s en voor eventuele kwaliteit 

bevorderende projecten. 

Bart is zeer tevreden met deze ontwikkeling. Hij wil de voorzitters bedanken om hierin 

constructief mee te denken. Het is een volgende stap in een verbetering en 

vereenvoudiging van de werking. 

 

 

4. Beheer KBHB 

 

- Vorige PUC 16/12/2021 

Het PUC heeft gesproken over de financiële situatie van de KBHB. De huidige 

omstandigheden dwingen ons om 3 interlands zonder publiek te spelen. De financiële 

impact is enorm. Het PUC onderzoekt diverse pistes om dit op te vangen. 

Er is gesproken over de samenwerking tussen VHV en LFH met betrekking tot de 

ontwikkeling van een digitaal wedstrijdblad en het gebruik van een platform voor 

ledenbeheer en competitie. Om het digitale wedstrijdblad gemakkelijk te kunnen 

beheren, is het bijna noodzakelijk om met de LFH samen te werken en ook hetzelfde 

leden en competitieplatform te gebruiken. Er is ondertussen een concrete afspraak met 

BE+Sports om een samenwerking op te zetten. Er zal de komende weken ook een testfase 

opstarten om het digitale wedstrijdblad te finetunen. Er wordt een oproep gelanceerd 

om kandidaat clubs te zoeken. In de ontwikkelingsfase zullen zoveel mogelijk mensen 

worden betrokken met kennis van zake (competitieleiders, controleurs 

wedstrijdbladen,…) 

Er zijn ook enkele kleine reglementswijzigingen goedgekeurd mbt het organiseren van 

virtuele comités en het versturen van een aanvraag internationale transfer via 

aangetekend schrijven. Dit laatste is niet langer verplicht. Een aanvraag kan vanaf nu 

ook via mail worden doorgestuurd. 

 

 

 

5. Celwerking 

- Cellen die aan bod komen (Competitie, IT, GES en MARCOM)  

- Cellen die plaatsvinden in januari en aan bod komen in februari (Cel Breedtesport, Cel 

Topsport, Juridische Cel, Beheerscomité JSF) 
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- Cel Competitie 

Marc heeft het vorige verslag van Cel Competitie doorgestuurd. Er zijn geen verdere 

vragen. 

 

- Cel IT 

De belangrijkste toelichting is reeds gegeven mbt de samenwerking VHV-LFH.  

 

- GES-Cel 

De laatste GES-Cel van 17/12/2021 ging hoofdzakelijk over de Corona-crisis.  

 

- MARCOM 

Jan geeft een update rond de werking van MARCOM mbt de organisatie van de 

interlands.  

 

6. Varia 

- Financiële rapportage 

Dries geeft aan dat hij vanaf volgende BO een rapport wil voorleggen met de financiële 

resultaten van de voorbije periode. 

 

7. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat virtueel door op maandag 07/02/2022. 

 

ndertekening documenten: 
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